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VZZM 25 (20. 06. 2022) 

Zveřejněna upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 

podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění 

 

Zápis č. 25  
z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 20. 06. 2022 

Přítomni: Jaroslav Bartizal (do 18:52 hod.), Ing. Petr Falc, Ing. Vladimír Jantač, Karel Klein,                                

Mgr. Jakub Kothánek, LL.M.,  Bc. Kristýna Koubová, Ing. Jana Německá, Mgr. Iva Olšanová, Jiří Růžička, 

Ing. Petr Skřivánek, Ing. Milan Šimánek,  Bc. Jan Toms, BcA. Pavel Trajer, Ing. Petr Vágner, Petr Zifčák 

Začátek: 17.30 hod 

Konec: 20.15 hod 

 

Program 

1.     Zahájení  

2.     Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

3.     Schválení programu jednání 

4.     Námitky k zápisu z 24. VZZM      

5.     Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

6.     Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

7.     Zápis č. 3/2022 ze schůze kontrolního výboru  

8.     Zápis č. 3/2022 ze schůze finančního výboru  

9.     Návrh závěrečného účtu města a Zpráva o přezkumu hospodaření města za rok 2021 

10.   Rozpočtové opatření č. 5/2022 

11.   Návrh zadání územní studie lokality E1 – areál zemědělského družstva  

12.   Určení počtu zastupitelů města pro velební období 2022 - 2026 

13.   Závěrečný účet Svazu měst a obcí regionu Pomalší za rok 2021 

14.   Různé 

 

1. Zahájení 
Jednání zahájil a dále řídil starosta Ing. Petr Vágner.  

 

V úvodu starosta města představil zastupitelům novou jednatelku Správy majetku města Velešín, s.r.o.   

paní Zuzanu Marečkovou. 

 

2. Určení jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

Zapisovatel: Radka Šímová  

Ověřovatelé zápisu: Ing. Vladimír Jantač, Jiří Růžička 

 

3. Návrh programu jednání 

Ing. Vágner – navrhuji doplnění navrženého programu jednání o bod Účetní závěrka města Velešín za rok 

2021, který by měl pořadové č. 10 a byl by zařazen za bod č. 9. Ostatní body by se posunuly. Jako předpo-

slední bod, před bod různé, navrhuji doplnit ještě 1 bod – Obecně závazná vyhláška č. 2/2022, kterou se mě-

ní obecně závazná vyhláška č. 1/2022, o nočním klidu. Kdo je pro navržený upravený program jednání? 

 

Hlasování o návrhu programu jednání 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,    Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,              

Německá, Olšanová, Růžička, 

Skřivánek,    Šimánek, Toms,     

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Návrh programu jednání byl schválen 

 

4. Námitky k zápisu z 24. VZZM 
Bez námitek. 
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5. Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady 

Mgr. Kothánek – zeptal bych se ohledně „revitalizace“ místních komunikací, kde proběhla informace,                   

že nebylo vše provedeno řádně, jak mělo být. Rada by se tomu měla věnovat, poprosil bych k tomu o nějaké 

informace. 

Ing. Vágner – počátkem dubna jsme obdrželi podnět, že v díle jsou zjevné chyby. Záležitost jsme projedná-

vali na radě a s firmou, která dotaci administrovala. Následně jsem se spojil s právníkem, který určí další 

postup ve věci. Postup určuje právník, ne rada města. 

Mgr. Kothánek – poskytovatel dotace už byl informován? 

Ing. Vágner – zatím ne. Pokud se potvrdí, že došlo k pochybení, že dílo nebylo provedeno v souladu se 

smlouvou o dílo, musíme informovat MMR. 

Růžička – čekáme na postup právníka. Bylo to probráno s administrátorem, který nám doporučil tento po-

stup. 

Bartizal – o jakou akci jde? 

Růžička – rekonstrukce komunikace v Chodči a prostor u hasičárny. 

Ing. Německá – usnesení 1511/95 – pojištění majetku města. Rada schvaluje zadání objednávky na ocenění 

budov dle nabídky OK GROUP. Kolik to stálo? 

Ing. Vágner – zatím to nemáme vyfakturované. Je to zhruba 800 Kč za budovu. Chtěli jsme aktualizovat 

ceny nemovitostí, aby pojištění krylo aktuální hodnotu budov. Pak budeme poptávat pojišťovny s cenovou 

nabídkou na pojištění. 

 

6. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

14/18/19 - Záměr prodeje části pozemku p. č. 306/2, k. ú. Velešín – viz příloha č. 14/18/-/25 

Ing. Vágner – jedná se o pozemek pod budoucí trafostanicí pro elektrifikaci zahrádek. 

Návrh smlouvy, geometrický plán a znalecký posudek jste obdrželi v příloze. 

 

Usnesení č. 14/18/-/25 

Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu mezi Městem Velešín (prodávající) a EG.D, a.s., Brno 

(kupující) na část pozemku p. č. 306/2, k. ú. Velešín, nově označenou jako p. č. 306/18 k. ú. Velešín                 

o výměře 20m2. 

Bod se vypouští     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,  Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

  

13/19 – Zřizovací listina KIC Velešín – aktualizace 

Zpracovává právník města. 

Bod trvá     Z. starosta, rada 

 

13/20 - Záměr prodeje pozemků p. č. 1215/7, 1215/11, 1221/6, 1215/9, 1215/1, k. ú. Velešín  

Bod trvá     Z. starosta, EO 

 

9/21 – Zápis ze schůze finančního výboru č. 5/2021 – řešení situace u Zlaté podkovy 

Osloven daňový poradce pan Nejezchleb. 

Bod trvá     Z. starosta, EO, FV 

 

14/22 – Záměr prodeje části pozemku p. č. 458/1, k. ú. Velešín – viz příloha č. 14/22/25 

Ing. Vágner – jedná se o pozemek města zasahující do pozemku Jihostroje. Návrh smlouvy, geometrický 

plán a znalecký posudek jste obdrželi v příloze. Cenu projednával i finanční výbor.  

Ing. Německá – projednali jsme to. Lepší by byla směna.  

Ing. Vágner – pro směnu zatím nejsou. Nechtějí narovnávat stav. Ale máte pravdu, že pro narovnání stavu 

v této lokalitě by to bylo lepší. 
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Usnesení č. 14/22/25 

Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu mezi Městem Velešín (prodávající) a Jihostroj a.s.,                

Velešín (kupující) na část pozemku p. č. 458/1, k. ú. Velešín, nově označenou jako p. č. 458/4 k. ú.                    

Velešín o výměře 13 m2. 

Bod se vypouští     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,  Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

8/24 – Záměr prodeje/pronájmu části pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín 

Ing. Vágner – plot žadatelů stojí na městském pozemku. Znovu jsem to prověřoval a projednával na kata-

strálním úřadě. Dle úřadu stačí nájemní smlouva nebo smlouva o věcném břemeni. Na radě jsme se přiklonili 

k tomu pozemek neprodávat a řešit to formou věcného břemene nebo nájemní smlouvy. Dnes bychom zde 

měli určit, jaký postup zvolíme a pověřit radu, aby dále jednala. 

Bartizal – je poplatnost toho břemene? 

Mgr. Kothánek – jde o smlouvu. Obě strany se musí domluvit. Pokud se domluví bezúplatně, je to 

v pořádku. Pokud se domluví na symbolické koruně, je to v pořádku. Pokud se domluví na 20 tis. Kč za rok, 

je to také v pořádku. 

 

Usnesení č. 8/24/25 

Zastupitelstvo města neschvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 1817/1, k. ú. Velešín dle žádosti              

a ukládá řešit situaci dotčené části pozemku formou věcného břemene nebo formou obdobného                           

se zápisem do katastru nemovitostí. 

Bod se vypouští     Z. rada města 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 (Falc,  Jantač,  Kothánek, 

Koubová,  Německá,   Olšanová, 

Skřivánek, Toms, Trajer, Vágner) 

Proti: 4 (Bartizal, Klein, Růžička, 

Zifčák) 

Zdr.: 1 (Šimánek) 

Usnesení bylo schváleno 

 

11/24 – Smlouva o poskytnutí dotace – Charita Kaplice – viz přílohy č. 11/24/25 

Ing. Vágner – na minulém zasedání došlo k početní chybě. Bylo odsouhlaseno, že Charitě Kaplice bude             

poskytnuta za 4. čtvrtletí dotace dle výkonů a za první tři čtvrtletí bude poskytnuta dotace paušálem. Odhla-

sovali jsme nesprávně vypočtenou paušální dotaci ve výši 337 500 Kč – zapomněli jsme na službu centra 

MOLO, na které poskytujeme dotaci 100 000 Kč. Dotace by tedy měla být ve výši 437 500 Kč. 

Ing. Německá – 100 000 Kč na MOLO je na celý rok, mělo by to být také pokráceno na ¾. 

Ing. Vágner – můžeme dát smlouvu o dotaci pro MOLO na celý rok. Pak druhou smlouvou paušální dotaci 

pro pečovatelskou službu ve výši 337 500 Kč na období od 01. 01. do 30. 09. 2022 a třetí smlouvou                              

od 01. 10. do 31. 12. 2022 dotaci na provoz pečovatelské služby dle výkonů. 

 

Usnesení č. 11/24/25 a) 

Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 11/24 ze dne 25. 04. 2022. 

Bod se vypouští     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,  Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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Usnesení č. 11/24/25 b) 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 337 500 Kč mezi Městem Velešín 

(poskytovatel) a Charitou Kaplice (příjemce) na pečovatelskou službu na období 01. 01. – 30. 09. 2022. 

Bod se vypouští     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,  Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

Usnesení č. 11/24/25 c) 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 100 000 Kč mezi Městem Velešín 

(poskytovatel) a Charitou Kaplice (příjemce) na službu NZDM MOLO na celý rok 2022. 

Bod se vypouští     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,  Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

Usnesení č. 11/24/25 d) 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace mezi Městem Velešín (poskytovatel)                    

a Charitou Kaplice (příjemce) na období 01. 10. – 31. 12. 2022. 

Bod se vypouští     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal,  Falc,  Jantač, 

Klein, Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

15/24 - Darovací smlouva – pozemek p. č. 314/7, k. ú. Velešín – ŘSD 

Ing. Vágner – přesouváme na další jednání, na ŘSD mají po hackerském útoku technický problém.  

Bod trvá     Z. starosta 

 

7. Zápis č. 3/2022  ze schůze kontrolního výboru – viz příloha č. 7/25 

Klein – nebyla nalezena žádná chybějící usnesení. V radě je několik dlouhodobých bodů. Např. majetkové 

vypořádání polní cesty od E55 k zahrádkám u Skřidel. 

Růžička – vzhledem k tomu, že by v roce 2023, 2024 měla probíhat komplexní pozemková úprava 

v katastrálním území Velešín, bych navrhoval v radě bod vypustit a zařadit ho do žádostí o narovnání. Tím 

by se bod neztratil, ale vznikl by znovu, až by byla pozemková úprava zahájena. 

Klein – další dlouhodobý bod – zřízení služebnosti inženýrské sítě vodovodu a kanalizace – Holkov 8. 

Růžička – komunikují spolu právník města a právník paní XY, která by měla odsouhlasit finální podmínky 

smlouvy. 

Klein – oprava vodárny u Fontány a oprava fasády radnice. V jaké je to fázi? 

Růžička – u vodárny jsme vyklidili staré ploty, Ing. Skutil sestavil postup prací. Mělo by se začít odkopáním 

stavby, odvodněním do vodoteče, mělo by dojít k vytrhání betonových prvků okolo vodárny, k vysvahování. 

Byla očištěna střecha, která je v dobrém stavu. Budeme oslovovat firmy. 

Fasádu radnice řeší Ing. Skutil s odborem památkové péče. 

Klein – pak je tady ještě bod – výkon práce elektrikáře pro město. Každý měsíc se výkon práce objednává. 

Neudělá se výběrové řízení? 

Ing. Vágner – pan Vojta fakturuje na základě objednávek, ale výběrové řízení by se také provést mohlo. 

Mgr. Kothánek – pokud je to takto výhodnější, nezatěžoval bych to administrativou, výběrovým řízení                  

a podobně. Pokud to takto vyhovuje, neměnil bych to. 
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Růžička – poptávka na cenu byla udělána, pan Vojta byl vybrán. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání kontrolního výboru č. 3/2022. 

 

18:52 hod. – odchod pan Bartizal. 

 

 

8. Zápis č. 3/2022 ze schůze finančního výboru – viz příloha č. 8/25 

Ing. Německá – zabývali jsme se hospodařením koupaliště, je tam ztráta za účetní období ve výši                         

429 499 Kč. 

V jaké fázi je účetní závěrka obchodní společnosti U Zlaté podkovy? 

Ing. Vágner – dělá se nyní daňové přiznání i účetní závěrka. 

Ing. Německá – dívali jsme se na hospodaření obce, tam to odpovídá průběhu roku. Výsledek přezkumu 

hospodaření za rok 2021, tam je to bez problémů, vše je v pořádku. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru č. 3/2022. 

 

9. Návrh závěrečného účtu města a Zpráva o přezkumu hospodaření města za rok 2021 – viz příloha             

č. 9/25 

Ing. Vágner – návrh závěrečného účtu města byl zveřejněn na úřední desce města. Součástí je zpráva o pře-

zkumu hospodaření města za rok 2021. Přezkum dopadl na výbornou. 

Jsou k tomu dotazy? Nejsou. 

 

Usnesení č. 9/25 

Zastupitelstvo města schvaluje celoroční hospodaření města a závěrečný účet za rok 2021, včetně 

Zprávy o přezkumu hospodaření města za rok 2021, a to bez výhrad. 

Bod se nesleduje     Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Falc,  Jantač, Klein,      

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

10. Účetní závěrka města Velešín za rok 2021 

Ing. Vágner - podklady byly zveřejněny na úřední desce města, včetně výkazů obchodních a příspěvkových 

organizací. 

 

Usnesení č. 10/25 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku sestavenou ke dni 31. 12. 2021 včetně výsledku                         

hospodaření v předloženém znění. 

Bod se nesleduje           Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Falc, Jantač, Klein,      

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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11. Rozpočtové opatření č. 5/2022 – viz příloha č. 11/25 

Ing. Vágner – návrh rozpočtového opatření jste obdrželi v materiálech, zároveň s komentářem.  

Jsou k tomu nějaké dotazy? Nejsou. 

 

Usnesení č. 11/25 

Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2022. 

Bod se nesleduje           Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 ( Falc, Jantač, Klein,       

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

12. Návrh zadání územní studie lokality E1 – areál zemědělského družstva – viz příloha č. 12/25 

Ing. Vágner – jedná se o rozvoj lokality bývalého zemědělského družstva. Na toto území zatím není zpraco-

vána územní studie. Aby se s lokalitou dalo něco dělat, je potřeba mít zpracovanou územní studii. 

Růžička – vše konzultujeme s městským architektem, s odborem územního plánování v Kaplici                               

a s vybraným zpracovatelem studie, kterým je SP Studio Český Krumlov. Návrh jsme projednali se všemi 

vlastníky pozemků této lokality, jejich připomínky jsem předal zpracovateli. 

Ke konci tohoto roku by mohla být územní studie zpracována. Proběhne projednání, jak s městem, tak 

s veřejností.  

Již jsou osloveni provozovatelé a vlastníci všech sítí. 

Ing. Vágner – návrh zadání studie jste obdrželi v materiálech. Zpracovává to společnost SP Studio Český 

Krumlov, která ve Velešíně již územní studie zpracovávala. Mají místní znalost. Na dalším jednání rady  

bude předložen dodatek ke smlouvě s SP Studiem, který zahrnuje požadavek na zpracování vizualizací                  

pro snazší představitelnost. 

Růžička – ještě doplním informaci, že z řad zastupitelů, z řad vlastníků pozemků, ode mne, městského archi-

tekta vzešly nějaké připomínky, které jsou zpracovávány. Nakládání s dešťovými vodami řeší odbor životní-

ho prostředí v Kaplici. Právník města připravil smlouvu o spolufinancování. 

Ing. Vágner – postup prací na územní studii je popsán v příloze. Teď bychom vzali návrh zadání územní 

studie na vědomí.   

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí návrh zadání územní studie Velešín Plocha přestavby – lokalita                

zemědělského družstva Na Humnech. 

 

13. Určení počtu zastupitelů města pro volební období 2022 – 2026 

Ing. Vágner – podle zákona o obcích a volbách do zastupitelstev obcí nejpozději 85 dní před konáním voleb 

musíme odsouhlasit počet zastupitelů na další období. Ve Velešíně bylo historicky 15 zastupitelů. Tento  

počet je minimální, aby v obci mohla být zřízena rada města. Počet zastupitelů vychází z velikostní kategorie 

obce.   

Já navrhuji pro další období opět 15 členů zastupitelstva. 

Je nějaká připomínka, jiný návrh?  

 

Usnesení č. 13/25 

Zastupitelstvo města určuje počet zastupitelů pro volební období 2022 – 2026 dle zákona č. 128/2000 

Sb., zákon o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, v počtu patnácti členů.  

Bod se nesleduje     Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Falc,  Jantač, Klein,      

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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14. Závěrečný účet Svazu měst a obcí regionu Pomalší za rok 2021 – viz příloha č. 14/25 

Ing. Vágner – město Velešín je součástí Svazku měst a obcí regionu Pomalší. Pravidelně se scházíme, nej-

vyšším orgánem je valná hromada, která je tvořena starosty těchto obcí. Přes tento svazek je možné realizo-

vat některé projekty, které mají lokální význam. Příjmy svazku tvoří zejména členské příspěvky obcí a do-

tační tituly. Svazek slouží ke sdílení informací mezi starosty. Občas jsme schopni dosáhnout společně                 

na nějaký dotační titul, příkladem jsou třeba kompostéry. 

Závěrečný účet byl schválen valnou hromadou dne 16. 06. 2022 a naším úkolem je vzít jej na vědomí. 

Pokud je dotaz, pokusím se zodpovědět, případně pošlu dotaz na Svaz obcí. 

Ing. Německá – tady je ve výdajích – stroje, přístroje a zařízení za 4 mil. 623 tisíc korun. 

Ing. Vágner – uvažovalo se o nákupu sekačky, ale nevím, jestli je to ono. Zjistím Vám to. 

Ještě doplním informaci, že v rámci svazku ve spolupráci s Místní akční skupinou řešíme dopady nárůstu cen 

energií, mluví se o možnosti využití lokálních zdrojů energie, obnovitelných zdrojů. Teď se čeká, jak dopad-

ne legislativní proces zákona upravujícího distribuci elektřiny. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí Závěrečný účet SMO Pomalší za rok 2021. 

 

15. Obecně závazná vyhláška č. 2/2022, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 1/2022, o nočním 

klidu, ze dne 25. dubna 2022 – viz příloha č. 15/25 

Ing. Vágner – oproti vyhlášce schvalované v dubnu jsou zde dva termíny navíc. 

Jsou nějaké dotazy? Nejsou. 

 

Usnesení č. 15/25 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2022, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 1/2022, o nočním klidu, ze dne 25. dubna 2022.  

Bod se nesleduje     Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Falc,  Jantač, Klein,      

Kothánek, Koubová,                

Německá,   Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Šimánek, Toms,                 

Trajer, Vágner, Zifčák) 

Proti: 0 Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

16. Různé 

Ing. Vágner – k 30. 06. 2022 končí strážník MP pan Moudrý. Od 01. 09. 2022 nastupuje nový strážník. 

Další informace – od 20. 06. do 18. 12. 2022 je uzavřena cesta mezi Skřidly a Zahorkovicemi. Byla zrušena 

zastávka ve Skřidlech, náhradní mají na velešínském nádraží. 

A ještě chci upozornit, že došlo ke změně jízdních řádů autobusů od 12. 06. 2022. Pokud budete mít připo-

mínky k jízdním řádům vlaků či autobusů, obraťte se na mne, obratem to projednám s Jikordem. 

Růžička – pro informaci – po rekonstrukci Kozákova mostu přes římovskou přehradu bude po dohodě 

s Krajem a SÚS na mostě umístěn panel s informacemi o jeho historii. 

Bc. Koubová – jak to vypadá se skládkou u ČOV? 

Růžička – čekám na nabídky. Oslovili jsme firmy, aby udělaly nabídku, protože se to musí odvézt                        

na recyklační linku. To je materiál z křižovatky, který jsme si museli vzít, protože byl na našich pozemcích. 

Ing. Falc – já mám dotaz na zastupitele, možnost na úsporu. Jsou obce, které přistoupily k tomu, že v období 

mezi posledním a prvním autobusem vypínají veřejné osvětlení. Příkladem jsou Dolní Břežany. Úspora je 

1 000 000 Kč ročně. Co si o tom myslíte? 

Růžička – vypínají nebo tlumí? 

Ing. Falc – vypínají. 

Ing. Skřivánek – možná vytipovat lokalitu, kde by to šlo, tak jsem pro. Jinak z vlastní zkušenosti, když má-

me větrné smrště a polomy a Velešín nesvítí, což jsme zažili několikrát, třeba na Sídlišti, kdy se pak chodí 

s baterkami mezi paneláky a auty kvůli výtržnostem, tak si myslím, že není dobré v těchto lokalitách v noci 

zhasínat. I kamerový systém potřebuje vidět. Možná by šlo přitlumit. 

Růžička – za skutečnosti, kterou máme v rozvodech, to možné není. Musely by se tam dát frekvenční měni-

če. Na osvícení komunikací jsou normy. 

Ing. Falc – vím, že je to kontroverzní téma. Stálo by za to udělat si kalkulaci, kolik by stála investice                    

do frekvenčních měničů. 
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Klein – i z hlediska zimní údržby není dobré úplně zhasínat. Mne by spíše zajímalo, jaké jsou možnosti mě-

nit ty zdroje za úspornější. 

Růžička – pokud se někde něco porouchá, dávají se již ledková světla. 

Mgr. Kothánek – mám požadavky od obyvatel Na Vrších, jestli by nebyla možnost v této lokalitě instalovat 

retardéry. 

Růžička – je tam stanovena zóna „30“ a pokud bychom chtěli retardér, tak se na to musí zpracovat stanovení 

dopravního značení. A muselo by se to zdůvodnit, např. hustotou pohybu chodců. 

Mgr. Kothánek – ještě dotaz ohledně městského strážníka. Budeme mít nového, to bude druhý, a třetího 

stále budeme hledat? 

Ing. Vágner – ano. V únoru nastoupil pan Siska. Pan Moudrý odchází a 1. září by měl nastoupit nový stráž-

ník. Výběrové řízení proběhlo, byli tři uchazeči. Možná to vygeneruje ještě třetího strážníka. 

Ing. Německá – jakou mají smlouvu? Mají tam, že zaplatí školení, když do určité doby odejdou? My je vy-

školíme a oni jdou pryč. 

Ing. Vágner – řešili jsme to, do smlouvy to za stávajících podmínek nelze dát.  

BcA. Trajer – vrátím se k rekonstrukci komunikace, co proběhla v Chodči a u hasičárny. Bylo by na místě 

upřesnit pro veřejnost, co se tam stalo. Došlo tam k situaci, kdy dodavatel stavby část stavby neprovedl,                  

ale vyfakturoval, a nechal to město zaplatit. Pan místostarosta řekl, že to tady vysvětlí. Teď máme diskuzi. 

Růžička – řekl jsem po zastupitelstvu, po veřejném zasedání. Domluvili jsme se ale s panem starostou,                    

že dokud se nevyjádří právník, nebude se nic komentovat. 

Ing. Vágner – řešíme to s právníkem, byly doporučeny následující kroky. Musíme prověřit, zda stavba pro-

běhla v souladu se smlouvou o dílo. V případě, že by bylo zjištěno, že nebyla smlouva plněna, jak měla, mu-

síme o tom vyrozumět poskytovatele dotace, tedy MMR. Teď to není v rukou zastupitelstva ani radních, ne-

mají k tomu ze zákona kompetenci. Musíme postupovat podle zákona o veřejných zakázkách a podle dotač-

ních pravidel.  To je tedy postup, který jsem konzultoval s právníkem. V tomto případě padá část zodpověd-

nosti na technický dozor města, protože ten podepsal fakturu, jejíž součástí byl položkový rozpočet prací. 

Podepsal něco, co pravděpodobně nebylo provedeno. Pak předložil fakturu k mému podpisu. Věřil jsem mu. 

Za ty neprovedené práce byly zřejmě provedené jiné práce. Ovšem nebyl jsem informován já ani radní města 

o tom, kde ty práce proběhnou, v jaké výši. Já jsem na té stavbě ani jednou nebyl a spolehl jsem se naivně   

na spolupracující, na mne do té doby důvěryhodné lidi. A nejedná se jen o technického dozora. To je za mne 

vše. 

Růžička – čekáme, co navrhne právník. Jedno je jasné. Ty peníze se nikam neztratily, práce za ty peníze 

jsou odvedené. Je to stání u hasičárny, zpevněná plocha pro kontejnery v Chodči, přespádování cesty u han-

gáru u ČOV, vyčištění stok ve Skřidlech, cesta z Chodče do Velešína. Vše na obecních pozemcích. 

Ing. Vágner – myslím si, že za těchto okolností není možné dále spolupracovat s Ing. Skutilem a já na radě 

navrhnu ukončení smlouvy. 

Mgr. Kothánek – část peněz byla z dotace a to může být problém. MMR nebude zajímat, že za to bylo pro-

vedeno něco jiného. 

Růžička – to je pochopitelné. Bavili jsme se s G-projectem, který to administroval. Myslí si, že se nějaké 

schůdné řešení najde. Uvidíme, nechci předjímat. 

Ing. Vágner – problém je, že veškerá změna oproti projektu měla být dodatkovaná. Měl být dodán změnový 

list. 

Řešení má v rukou právník, budu vás informovat. 

 

Pokud již nikdo nic nemá, děkuji za účast, trpělivost a přeji hezké léto. Na shledanou. 

 

 

 

 

Ve Velešíně 21. 06. 2022 

 

Zapsala: Radka Šímová                 Ověřil: Ing. Vladimír Jantač  

                             

                                                                                        Jiří Růžička 

                                                                                        

                                                                                        Starosta města: Ing. Petr Vágner 


